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a r m a n m e l i . i r

 چهارمی »کامپوند« 
بانوان در جام جهانی 

ایسنا: تیم کامپوند بانوان ایران در دیدار 
رده بندی مسابقات جام جهانی سوئیس برابر 
فرانسه شکست خورد و چهارم شد. در ادامه 
مسابقات جام جهانی سوئیس و در چهارمین روز 
از این رقابت ها، تیم کامپوند بانوان در دور نخست 
مسابقات با ترکیب ویدا حلیمیان، راحله فارسی و 
گیسا بایبوردی مقابل تیم بریتانیا با نتیجه ۲۳۱ بر 
۲۲۸ به پیروزی رسیدند و به جمع ۴ تیم برتر این 
مسابقات راه یافتند. اما تیم کامپوند بانوان ایران 
در نیمه نهایی مسابقات برابر آمریکا با نتیجه ۲۲۸ 
بر ۲۲۵ شکست خورد و حریف فرانسه در دیدار 
رده بندی شد. تیم کامپوند بانوان ایران در دیدار 
رده بندی مقابل فرانسه با نتیجه ۲۲۹ بر ۲۲۱ 
شکست خورد و در جایگاه چهارم قرار گرفت. 
همچنین تیم ریکرو بانوان ایران در مرحله نخست 
برابر تیم روسیه با نتیجه ۶ بر صفر شکست خورد 
و حذف شد. تیم کامپوند مردان در دور نخست 

مسابقات شکست خورد و حذف شد.

خارجازمستطیلسبز

»استقلال« را با هر قیمتی که 
بفروشند، می خرم

بازیکن و مربی پیشین تیم فوتبال استقلال 
تاکید کرد، برای خرید این باشگاه با هر رقمی که 
اعلام شود، آماده است. آتیلا حجازی گفت: من 
حاضرم با مسئولان و متولیان استقلال صحبت 
کنم و باشگاه استقلال را بخرم. اصلا هم مبلغش 
مهم نیست و با هر مبلغی که اعلام کنند، حاضرم 
سهام باشگاه استقلال را بخرم. اگر واقعا فروشنده 
هستند من اولین نفری هستم که حاضرم سهام 
این باشگاه را بخرم. پولم هم حاضر است و آماده 
مذاکره ام. وی در پاسخ به این پرسش که »چقدر 
احتمال می دهید بحث واگذاری این دو باشگاه 
مثل دو دهه گذشته فقط در حد شایعه نباشد؟«، 
اظهارداشت: نمی دانم بالاخره این تصمیم را 
می گیرند یا خیر، ولی اگر قرار است بفروشند 
قطعا به شخص نمی فروشند. در نهایت اگر 
قرار است سهام این باشگاه ها را واگذار کنند، 
یک نهاد یا موسسه پیدا می کنند که مربوط به 
دولت باشد و آن را به فرد نمی دهند. واقعا اگر 
قرار است باشگاه را واگذار کنند من حاضرم بخرم 
و پولش هم مهم نیست. بازیکن و مربی پیشین 
تیم فوتبال استقلال در مورد اینکه هدفش از 
خرید سهام باشگاه استقلال چیست، تصریح 
کرد: من برنامه های بزرگی در ذهن دارم و 
دوست دارم این باشگاه به صاحبانش که مردم و 
هواداران هستند، واگذار شود. از لحاظ اقتصادی 
و درآمدزایی مشاورانی دارم که کمکم می کنند 

تا اتفاقات بزرگی را رقم بزنیم.

خـــبر

دیـــدگــاه

در روزهای گذشته در مورد اسامی تیم ملی والیبال کشورمان 
صحبت ها و انتقاداتی مطرح شده است. به نظرم تمام بازیکنانی 
که به تیم ملی والیبال برای حضور در رقابت های لیگ ملت ها 
دعوت شده اند براساس توانمندی آنها بوده است و امیدوارم 
بتوانند در لیگ ملت ها عملکرد خوبی داشته باشند. این 
مسابقات به عنوان بازی های تدارکاتی برای حضور در المپیک 
هم است و تمام بازیکنان در تلاش هستند که در مسابقات 
لیگ ملت ها به آمادگی برسند تا در میدان المپیک عملکرد 
قابل قبولی داشته باشند. »آلکنو« هم به عنوان سرمربی 
تیم همه جوانب را سنجیده و در نهایت این بازیکنان را 
به تیم ملی دعوت کرده است در نهایت خودش هم باید 
پاسخگو باشد. فدراسیون والیبال و شخص داورزنی برای 
تیم ملی یک هدف گذاری داشت و اینکه تلاش کنند تا این 
تیم جزو چهار تیم برتر المپیک قرار بگیرد و بهترین نتیجه را 
کسب کند. این موضوع با قول دادن کاملا فرق می کند. آلکنو 
هم در صحبت های خودش اعلام کرد که تلاش می کند تا 
هدف گذاری فدراسیون والیبال محقق شود اما قول نمی دهد، 
به این خاطر که به گفته خودش هر مربی قبل از برگزاری 
مسابقات قول داد، یک شارلاتان است. با توجه به شناختی 
که من از داورزنی دارم و او هم یک مدیر حرفه ای در ورزش 
ایران محسوب می شود، بعید است که او هم قول کسب سکو 
داده باشد. به هرحال فدراسیون هدف گذاری دارد و در راستای 
تحقق آن تلاش می کند. در مورد عقد قرارداد بازیکنان با یک 
باشگاه و در عین حال ادامه مذاکره با باشگاه های دیگر باید 
بگویم برخی مسائل حقوقی وجود دارد. گاهی اوقات قرارداد 
بازیکن با باشگاه توسط قول و قرار شفاهی است که به یکدیگر 
وعده می دهند اما این نوع قراردادها تا زمانی که به صورت 
قانونی ثبت نشود، اعتبار ندارد. طبیعی است که بازیکنان هم 
در فرصتی که در اختیار دارند به دنبال عقدقرارداد با باشگاهی 
هستند که بیشترین دریافتی را به آنها بدهد. تا زمانی که 
قراردادها در هیات استانی و فدراسیون والیبال ثبت نشده 
باشد دارای بار حقوقی نیست و بازیکن ممکن است با سایر 
باشگاه ها هم مذاکره کند. بازیکنان در زمان مدت محدود بازی 
می کنند و بنابراین اگر قرارداد آنها با افزایش قیمت مواجه شود 
منعی ندارد. به هرحال بازیکن دیر یا زود باید از ورزش قهرمانی 
خداحافظی کند؛ بنابراین این مسائل منع قانونی ندارد، ضمن 
اینکه قراردادهایی که بازیکنان با باشگاه ها می بندند در واقع 
یک توافق دو طرف است، ضمن اینکه من معتقدم برای بعد 
فنی و توانمندی بازیکنان نمی توان قیمت گذاشت، هر دو 
طرف براساس یک توافق قرارداد امضا کردند و  زوری بالای سر 
باشگاه ها نبوده است. اما این موضوع از جنبه دیگر قابل بحث 
است و باید به آن توجه کرد اینکه بازیکنان به خاطر قرارداد با 
چند باشگاه خاص قرارداد ببندند و به همین خاطر فدراسیون 
باید قانونی وضع کند که باشگاه ها بازیکنان فصل گذشته خود 
را با تغییرات جزئی حفظ کنند، در چنین شرایطی طبیعتا 
بازیکنان در یک باشگاه جمع نمی شوند. این طبیعی است 
که باشگاهی که تجربه و سرمایه گذاری بیشتری در اختیار 
دارد به راحتی بازیکنان را جذب می کند اما با حفظ بازیکنان 

ریشه دار می توان از این موضوع هم جلوگیری کرد.

»الکنو«  و هدف والیبال ایران  

    تقدیر
مجتبی سرآسیایی سرمربی سابق پدیده خراسان که از 
بدو تاسیس این باشگاه با سمت های مدیریتی و فنی نقش 
زیادی در بقا و موفقیت های این تیم داشته در مراسمی 

موردتقدیر مدیران جدید این باشگاه قرار گرفت.

        مشاور فنی
به گزارش رسانه رسمی باشگاه تراکتور، فیروز کریمی 
به عنوان مشاور فنی سرمربی تراکتور انتخاب شده است. با 
نظر رسول خطیبی، این مربی باتجربه به عنوان مشاورفنی 

سرمربی در کنار کادرفنی خواهد بود.

         پرش
در دیدار استقلال و ذوب آهن در جام حذفی، پرش 
قائدی از پاس عرضی رضاوند موجب شد تا فضا برای 
شوتزنی اسماعیلی فراهم شود و اسماعیلی نیز با ضربه ای 

محکم و پای چپ گل دوم استقلال را به ثمر رساند.

ت
شــ

سنو
عک

تیم استقلال با برتری مقابل ذوب آهن به 
مرحله بعدی جام حذفی صعود کرد. سیدمهدی 
سیدصالحی کارشناس فوتبال کشورمان در این 

خصوص صحبت کرد. 
 درباره پیروزی استقلال برابر ذوب آهن 
اصفهان در جام حذفی فوتبال چه نظری دارید؟

 فرهاد مجیدی در نیمه اول بازی از ترکیب 
دربی  استفاده کرده بود و از سیستم ۳-۵-۲ 
بهره برد. همچنین تفکرات مجیدی این بود 
که با کار های ترکیبی در میانه زمین مسابقه از 
سرعت ارسلان مطهری و مهدی قائدی پشت 
دفاع ذوب آهن استفاده کند. البته نیمه اول 
جذابی ندیدیم. استقلال در نیمه دوم بازی یک 
مقدار بازی رو به جلو ارائه کرد،  اما تیم مجتبی 
حسینی عقب تر بازی می کرد و همه تفکرات این 
تیم اصفهانی  این بود که چشم به ضدحملات 
دوخته بود تا  از اشتباهات خط دفاعی استقلال 
استفاده کند. به هرحال استقلال با کار ترکیبی 
فرشید اسماعیلی و مهدی قائدی توانست یک 
گل جلو بیفتد، اما بعد از آن دیدیم که خط دفاع 
استقلال یک مقدار متزلزل نشان داد و اشتباهات 
فردی حسینی دروازه بان تیم باعث شد بازی به 

تساوی کشیده شود.
 عمـلکرد ذوب آهن را چــگونه ارزیابی 

می کنید؟
تیم ذوب آهن بعداز زدن گل تساوی به عقب 
نشست و استقلال توانست با کار ترکیبی به گل 
دوم دست یابد. طبیعی بود که هر چه به پایان 
بازی پیش می رفتیم فشار ذوب آهن افزایش 
می یافت اما استقلال توانست برنده این بازی شود.
 خط دفاع استقلال عــملکرد ضعیفی 

داشت!
 تیم استقلال در بازی های آسیایی تمرکز 
خوبی در خط دفاع و حمله اش داشت؛ اما خط دفاع 
استقلال در این چند بازی اخیر متزلزل بوده است 
و امیدوارم مجیدی بتواند این نقطه ضعف را 

برطرف کند.
  استقلال می تواند قهرمان جام حذفی 

شود؟
هر بازی جام حذفی شرایط خاص خود را دارد 
و استقلال هم مثل بقیه تیم ها به مرحله بعدی 
این مسابقات رفته است و باید بازی به بازی 
پیش بینی کنیم. استقلال هم مدعی قهرمانی در 

این مسابقات محسوب می شود.

گفــتوگــو

سیدمهدی   سیدصالحی: 
 »دفاع« 

 استقلال متزلزل 
بوده است!

فوتبالداخلی
آرمان ملی: رئیس فدراسیون فوتبال دستور پرداخت باقیمانده 
پاداش تیم ملی فوتسال را صادر کرد. پس از کسب عنوان قهرمانی 
رقابت های فوتسال قهرمانی آسیا در سال ۸۱0۲ توسط تیم ملی 
فوتسال کشورمان، پاداش این تیم در زمان مقرر پرداخت نشد و در 
برهه های مختلف قول پرداخت به تعویق می افتاد. هرچند بخشی 
از پاداش اعضای این تیم پس از مدتی پرداخت شد و بخش دیگر 
آن باقی ماند. در همین رابطه با دستور عزیزی خادم مقرر شد بخش 
باقیمانده، تا پیش از آغاز اردوی جدید تیم ملی فوتسال پرداخت 
شود و حالا پرداخت باقیمانده پاداش اعضا در دستور کار روز شنبه 

فدراسیون فوتبال قرار گرفت.

  سرمربی سابق یوونتوس حاضر به ایفای نقش به عنوان 
جانشــین ژوزه مورینیو در تیم ســفیدپوش لندن نشد. 
ماسیمیلیانو آلگری از تیم فوتبال تاتنهام پیشنهاد مربیگری 
داشته اما آن را رد کرده است و به این ترتیب مقصد احتمالی 
او همچنان یکی از سه تیم رئال مادرید، ناپولی یا یوونتوس 
خواهد بود. سرمربی ســابق یوونتوس از سال ۲0۱۹ که از 
یوونتوس اخراج شد، بدون تیم بوده است، اما امسال قصد 
دارد مربیگری را از سر بگیرد. آلگری می توانست در پایان این 
فصل سکان هدایت تیمی که دو ماه پیش ژوزه مورینیو از 
آن اخراج شد و اکنون به صورت موقت توسط رایان میسون 
هدایت می شود، تحویل بگیرد، اما مربی ایتالیایی سابق یووه 
این پیشنهاد را نپذیرفت. طبق ادعای این نشریه مادریدی، 
ظاهرا آلگری در نظر دارد هدایــت رئال مادرید را برعهده 
بگیرد و بسیاری از منابع اسپانیایی هم به اتفاق او را سرمربی 
بعدی کهکشــانی ها در صورت جدایی زین الدین زیدان از 
رئال مادرید معرفی کرده اند. در همین حال باشگاه ناپولی هم 
منتظر پایان فصل است تا با جنارو گتوسو که ظاهرا با رئیس 

باشگاه اورلیو دلورنتیس دچار اختلاف 
شــده اســت، قطع همکاری کند. 
این در حالی اســت که بازگشت به 
یوونتوس هم جزو گزینه های روی 
میز آلگری اســت. با قهرمان شدن 

یوونتوس در جام حذفی، شانس 
آندره آ پیرلــو برای ماندن 
در نیمکــت ایــن تیم 
افزایش پیدا کرده است، 
اما خیلــی چیزها به 
موفقیــت یوونتوس 
برای کسب سهمیه 
لیگ قهرمانان اروپا 

بستگی دارد.

بینالملل

بهناممحمودی
کارشناس والیبال

اسماعیل حلالی  درباره اعلام شماره حساب از باشگاه پرسپولیس 
و درخواست از هواداران برای کمک مالی به سرخپوشان 
اظهارداشت: من موافق این کار نیستم و در دوره های قبلی که 
چنین درخواستی از هواداران صورت گرفت پول زیادی هم 
جمع آوری نشد اما به هرحال باید شرایط پرسپولیس را هم در نظر 
گرفت. مدیران فعلی از وقتی به باشگاه آمدند کارهای  ارزنده زیادی 
انجام داده و برخی پرونده های سنگین را بستند. بازیکن اسبق 
پرسپولیس تصریح کرد: خود مدیران پرسپولیس اعلام می کنند با 
وجود اینکه اعتقادی به درخواست کمک از هواداران نداشتند اما در 

نهایت مجبور شدند این کار را انجام بدهند. آنها مستأصل شده اند 
که گفته اند مردم کمک کنند. ما و هواداران هم باید به فکر باشگاه 
باشیم. از سال های قبل باراضافی زیادی روی دوش پرسپولیس 
مانده و هر سال پرونده چندین بازیکن داخلی و خارجی اضافه 
می شود.  حلالی عنوان کرد: یکی از راه های درآمدزایی که همواره 
در پرسپولیس مغفول مانده بازیکن سازی است. آنها می توانستند 
با پرورش بازیکنان خوب در زمان مناسب آنها را به فروش رسانده 
و درآمدزایی کنند و هم پول اضافی برای جذب بازیکن پرداخت 
نکنند. وی درباره اینکه جعفر سمیعی در زمان انتصاب خود 

به عنوان مدیرعامل باشگاه پرسپولیس یکی از برنامه هایش را 
»تشکیل کمیته اقتصادی با کمک فعالان اقتصاد ورزشی و به 
منظور تامین منابع مالی« برای این باشگاه عنوان کرد اما در عمل 
چنین اتفاقی رخ نداد؛ گفت: قطعا درخواست کمک از هوادار راه 
درآمدزایی نیست، اما با توجه به بدهی های کلان پرسپولیس باشگاه 
به ناچار چنین کاری کرده است. ما هم باید زمان بدهیم تا مشکلات 
کمتر شود . بدهی های پرسپولیس سنگین بود و از همه مهمتر 
بحث تسویه حساب با بازیکنان است که سمیعی چنین کاری انجام 
داد و تمام آپشن های قرارداد بازیکنان و مطالبات آنها را پرداخت 
کرد. وی در ادامه در خصوص نقدی که به عملکرد بازیکنی مثل 
»مهدیخانی« می شود و اینکه چرا این تیم بازیکنی را جذب کرده 
که حتی در جام حذفی هم فیکس نمی شود، گفت: کادرفنی باید 
جوابگوی عملکرد بازیکن باشد زیرا تاکنون عملکرد وی را ندیده ایم.

اسماعیل حلالی:

کادرفنی پرسپولیس در مورد »مهدیخانی« توضیح بدهد

آرمان ملی: کمیته انضباطی در آرای جداگانه، 
تیم های پرسپولیس، استقلال و سپاهان اصفهان 
را جریمه کرد. این جرائم با واکنش محرومان و 
باشگاه ها مواجه شده و روز شنبه همه باشگاه ها به 

کمیته استیناف اعتراض خواهند کرد. 
  جرائم 

کمیته انضباطی در آرای جداگانه، تیم های 
پرسپولیس، استقلال و سپاهان اصفهان را جریمه 
کرد. رأی دیدار تیم های پرسپولیس و استقلال 
تهران به شرح زیر است: بهزاد غلامپور و فرشاد 
فرجی هر کدام به دو جلسه محرومیت قطعی در 
مسابقات رسمی و یک جلسه محرومیت تعلیقی و 
مهدی ترابی و محمد نادری هرکدام به یک جلسه 
محرومیت تعلیقی و تمامی این افراد و همچنین 
سیداحمد موسوی هر یک به پرداخت مبلغ 7۵0 
میلیون ریال و باشگاه پرسپولیس به پرداخت مبلغ  
یک میلیارد و پانصد میلیون ریال و باشگاه استقلال 
نیز به پرداخت مبلغ  یک میلیارد ریال جریمه 
نقدی محکوم شدند. ضمنا از رفتار جوانمردانه 
کریم باقری در دو بازی اخیر تیم پرسپولیس که 
مانع از بروز حوادث تلخ تری شد، تقدیر و تشکر 
به عمل آمد. در بخشی از  رای دیدار پرسپولیس 
و سپاهان آمده است: آقایان سیدجلال حسینی 
و عزت ا... پورقاز هریک به یک جلسه محرومیت 
قطعی از همراهی تیم های خود در مسابقات 
رسمی و سعید آقایی و محمدرضا حسینی به یک 
جلسه محرومیت تعلیقی که مدت تعلیق تا پایان 
فصل جاری ادامه خواهد داشت و تمام این افراد و 
همچنین محمدحسین کنعانی زادگان نیز هر یک 
به پرداخت مبلغ 7۵0 میلیون ریال جریمه نقدی 
و باشگاه های سپاهان و پرسپولیس نیز هر کدام 
به پرداخت مبلغ یک میلیارد ریال جریمه نقدی 
محکوم می شوند. همچنین احسان کوراهیه و 
یاسر جمال بافقی نیز هر یک به ترتیب به شش ماه 
و سه ماه محرومیت از ورود به ورزشگاه های فوتبال 
کشور و نیز پرداخت مبلغ ۲00 میلیون ریال و 
یکصد میلیون ریال جریمه نقدی محکوم می شوند. 
ضمنا با توجه به وقوع حوادث تلخ در چند بازی 
متعدد در مسابقات گذشته دو تیم پرسپولیس و 
سپاهان در مقابل یکدیگر و از باب تکمیل مجازات 
حکم بر برگزاری مسابقات دو تیم یاد شده در فصل 

آتی لیگ برتر اعم از رفت وبرگشت در خارج از 
ورزشگاه های خانگی این دو تیم و در شهر و استان 
بی طرف به تشخیص سازمان لیگ مستند به ماده 
۱۱۸ از مقررات انضباطی موصوف صادر می شود. 
رأی صادره قابل اجرا بوده و نسبت به موضوع 
یک جلسه محرومیت )اعم از قطعی و یا تعلیقی( 
قطعی و نسبت به سایر موارد ظرف مدت 7 روز 
از تاریخ ابلاغ قابل تجدیدنظرخواهی نزد کمیته 
استیناف است و باشگاه ها نیز در خصوص پرداخت 
محکومیت نقدی عوامل خود دارای مسئولیت 

تضامنی هستند.
  اعتراض سیدجلال 

سیدجلال حسینی در گفت وگو با »تسنیم« 
درباره رأی صادرشده از سوی کمیته انضباطی در 
پرونده دیدار پرسپولیس مقابل سپاهان و استقلال 
که محرومیت چند پرسپولیسی از جمله خودش را 
به دنبال داشته، گفت: واقعا رأی صادر شده، برای 
من و همه اهالی فوتبال باعث تعجب است. چطور 
بدون اینکه حرف ما را بشنوند، رأی می دهند؟ وی 
ادامه داد: هیچ کجای دنیا این اتفاق رخ نمی دهد و 
متاسفم که بگویم در حال خوردن حق ما هستند. 
آقایان تا حالا کجا بودند که این همه بلا سر ما 
آمد، در بازی های مختلف انواع و اقسام توهین ها 

را شنیدیم و حالا از روی فیلم و عکس تصمیم 
می گیرند و رأی می دهند. ما عادت کرده ایم که 
حق مان را بخورند، اما کوتاه نمی آییم. ما انتظار 
اجرای عدالت داریم، نه اینکه پیش از شنیدن ادله و 
صحبت های ما، رأی بدهند. این اتفاق هیچ کجای 
دنیا رخ نمی دهد. کاپیتان تیم فوتبال پرسپولیس 
تاکید کرد: این همه سال بدترین تهمت ها را به 
ما زدند و بدترین توهین ها و رفتارها با ما صورت 
گرفت، اما انگار هیچکس این مسائل را نمی دید. 
اکنون از روی یک ویدئو و عکس بدون اینکه 
بدانند چه اتفاقی افتاده، رأی می دهند. هواداران 
پرسپولیس بدانند من کوتاه نمی آیم و این مساله را 
تا آخر پیگیری می کنم. من فقط درخواست اجرای 
عدالت را دارم، نه مساله دیگری. نمی شود هر کاری 
که دل شان می خواهد با ما انجام بدهند و در نهایت 
هم ما را محروم کنند. هواداران بدانند که من از 

حقم کوتاه نمی آیم.
  انتقاد غلامپور 

بهزاد غلامپور در واکنش به آرای کمیته 
انضباطی فدراسیون فوتبال درباره اتفاقات دربی 
۹۵ و محرومیت دو جلسه ای خود اظهارداشت: 
جلسه کمیته انضباطی روز پنجشنبه برگزار شد. 
آقایان صحبت های شان را انجام دادند و ما هم پاسخ 

دادیم. وی افزود: به مسئولان گفتم طی چند سالی 
که در فوتبال فعال هستم، برای اولین بار است که 
در کمیته انضباطی حاضر شده ام. در دربی برای 
یک لحظه تصور کردم به فرهاد مجیدی حمله ور 
شده اند، به خاطر همین وارد درگیری شدم. من 
اصلا لگدی نزدم و فقط هُل دادم. بازهم به خاطر 
اتفاقات دربی عذرخواهی می کنم. مربی تیم فوتبال 
استقلال خاطرنشان کرد: اگر امکانش باشد، به این 
رأی اعتر اض خواهم کرد تا به کمیته استیناف 
برود. من کاری نکردم که دو جلسه محروم شوم، 
دو جلسه محرومیت با این همه جریمه نقدی ! من 
و بقیه کاری نکردیم که مستحق جریمه سنگین 
باشیم. امیدوارم شرایطی به وجود بیاورند که 

بتوانیم از خودمان دفاع کنیم.
  اعتراض آبی ها 

باشگاه استقلال اعلام کرد، با توجه به صدور 
احکام کمیته انضباطی درباره دربی ۹۵، به آرای 
اعلام شده اعتراض خواهد کرد. این باشگاه روز 
شنبه جهت اعتراض به احکام صادر شده در دربی 
و پیگیری حقوق تیم فوتبال استقلال، اعتراض 

خود را به احکام صادر شده اعلام خواهد کرد.
  نامه پرسپولیس به استیناف 

معاونت حقوقی باشگاه پرسپولیس با ارسال 
نامه به کمیته استیناف نسبت به آرای صادره 
در خصوص اتفاقات دیدار با سپاهان و استقلال، 
مراتب اعتراض خود را اعلام کرد. پرسپولیس 
در نامه ۹ بندی خود، تمام موارد مورد اعتراض 
را عنوان کرد تا آرای صادره در رکن عالی قضائی 
فدراسیون مورد بررسی دوباره قرار بگیرد. طبق 
خواسته هواداران و اعضای تیم و با دستور صریح 
مدیریت باشگاه، رسیدگی به این پرونده تا ایجاد 
تغییر در آرا توسط تیم حقوقی پرسپولیس ادامه 

خواهد داشت.
  واکنش سپاهان

علیرضا مرزبان مربی تیم فوتبال سپاهان در این 
خصوص گفت: طبیعی است که رای داده شده از 
سوی کمیته انضباطی و شاید کمیته اخلاق یک 
بخشی از آن به تنش زدایی در فوتبال ایران کمک 
می کند؛ ولی باید بپذیریم رای داده شده بیشتر 
مزه سیاسی برای رفع تشنجات دارد و مساله 

مثبتی نیست.

نام »محمد فنایی« برای هواداران و کسانی که فوتبال را 
حرفه ای دنبال می کنند یادآور نخستین داور ایرانی است 
که توانست بازی فینال جام جهانی ۱۹۹۴ را قضاوت کند که 
بین ۲ تیم فوتبال برزیل و ایتالیا برگزار شد. افزون بر این وی 
در میادین مختلفی حضور داشته و سال ۲000 نیز از سوی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا به عنوان کمک داور سال قاره کهن 
معرفی شد. او بارها با »ساندرپل« مجارستانی مسابقات مهمی 
را قضاوت کرد و به طورحتم می تواند از او خاطرات زیادی را 
داشته باشد. »فنایی« درباره مرگ »ساندرپل« و مسائل دیگر 

پاسخگوی سوالات بود.!
  ساندرپل درگذشت، خاطرات خوبی به طورحتم از 

او دارید.
این خبر برای من باورکردنی نیست، واقعا شوکه شدم. 
نمی توانم باور کنم که او فوت کرد. مطمئن هستید که این خبر 

درست است؟
  سایت فدراسیون فوتبال مجارستان این خبر را 

اعلام کرد.
انسانی به تمام معنا بود و روحیه بالایی داشت، در سال ۱۹۹۴ 
که برای قضاوت بازی های جام جهانی که در آمریکا حضور 
داشتیم او بسیار شوخ طبع بود و همیشه قبل از بازی ها جوک 

می گفت. من خاطرات خیلی خوبی از او داریم. یادم می آید چند 
روز مانده به فینال جام جهانی آمریکا مانده بود که ساندرپل 
رفت و موهایش را کوتاه کرد، به او گفتم چقدر پول دادی؟ او 
جواب داد ۲0 دلار؛ با تعجب به وی گفتم در ایران یک چایی ام 
بخوری یک دلار بیشتر پول نمی دهی و او گفت وقتی به ایران 

آمدم حتما باهم به آرایشگاه خواهیم رفت.
  رابطه شما با او خوب بود، پس از جام جهانی این 

رابطه را حفظ کرده بودید.
من به مجارستان رفته بودم، او در کشور خودش محبوبیت 
زیادی داشت، باهم  و با ماشین شخصی اش به جایی می رفتیم 
که او از محل ورود ممنوعی عبور کرد و وقتی پلیس متوجه شد 
وی ساندرپل است نه تنها او را جریمه نکرد بلکه با وی عکس 
یادگاری گرفت. ساندرپل خندید و گفت پلیس ها با من این طور 

در مجارستان رفتار می کنند.
 در فینال جام جهانی آمریکا  چه خاطره ای از او دارید.

لحظاتی به بازی مانده بود، باهم برای گرم کردن به  زمین 
رفته بودیم و وقتی خواستیم به رختکن برگردیم که آماده 
بازی شویم او سرش را روی شانه های من گذاشت و گریه کرد. 
او گفت: »من نمی توانم باور کنم از روستایی که ۱00 کیلومتر 
با پایتخت مجارستان فاصله داشت به اینجا بیایم و بخواهم 

مهمترین و بزرگ ترین  بازی فوتبال جهان را قضاوت کنم«.
  با وی دربی را نیز قضاوت کردید.

پیش از دربی؛ من در لبنان قضاوت می کردم، این اتفاق پس 
از بازی های جام جهانی رخ داده بود، در لبنان یک بازی حساس 
وجود دارد که هر سال با جنجال های زیادی روبه رو می شد، من 
به دبیر فدراسیون لبنان گفتم »ساندرپل« را برای قضاوت این 
مسابقه بیاورید. اتفاق با استقبال آنها روبه رو شد و پس از این که 
با وی صحبت کردم و نامه ای به فدراسیون فوتبال مجارستان 
زدند او آمد و جنجالی ترین بازی فوتبال لبنان را به بهترین 
شکل ممکن قضاوت کرد. یک روز به داریوش مصطفوی گفتم 
حالا که برای قضاوت دربی ها داور خارجی را به ایران می آورید 
»ساندرپل« را دعوت کنید. رئیس وقت فدراسیون فوتبال ایران 
با تعجب گفت مگر او به ایران می آید؟ من دوباره با وی تماس 
گرفتم و ماجرا برایش شرح دادم، گفت خیلی دوست دارم این 
کار را انجام دهم، فقط به فدراسیون فوتبال مجارستان نامه 
بزنید، هماهنگی های لازم انجام شد و او به ایران آمد و در کنار 

هم این مسابقه را سوت زدیم.

محمد   فنایی :

»ساندرپل« در آغوش من گریه کرد

جریمه پرسپولیس، استقلال و سپاهان

نقره داغ مدعیان توسط کمیته انضباطی 


